
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 26.10.2011, ora 12,00 în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi  28 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc  motivat  domnul  consilier  Ristache  Costinel  şi  domnul  consilier  Radomir 

Nicolae. (plecaţi din ţară) 
Se  supune  la  vot  motivarea  domnului  consilier  Ristache  Costinel  şi  domnului 

consilier Radomir Nicolae. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost  convocată  prin Dispoziţia nr.628/19.10.2011, comunicată  domnilor 

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/12341/20.10.2011,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea 
nr.215/2001 a  administraţiei  publice locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/12226/19.10.2011  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa 
locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 20.10.2011.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul prefect Octavian Ţunea, domnul Stolojescu Grigore –

comandantul  Inspectoratului de Poliţie Judeţean Caraş-Severin, doamna Albert Carmen- 
Muzeul Banatului Montan, domnul Secăşan Dumitru – directorul Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Reşiţa, reprezentanţi ai instituţiilor publice, precum şi reprezentanţi ai aparatului 
de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT  TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Săptămânalul  „Prisma”,  Publicaţia  
„Argument”, TVR Timişoara. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului 

Caraş-Severin” doamnei Gertruda Ringeisen. 
2.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2011.
3.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.8/29.01.2011,  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 
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serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 
anul 2011, modificată şi completată. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 
judeţului Caraş-Severin şi  al  contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 
publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de 
30.09.2011.

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului judeţului 
Caraş-Severin din credite interne, la data de 30.09.2011.

6.Proiect de hotărâre privind trecerea unei părţi din imobilul (teren) situat în Reşiţa, 
Str.Sodol,  nr.14,  din  domeniul  public  al  judeţului  Caraş-Severin  şi  administrarea 
Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  în  domeniul  privat  al  judeţului  Caraş-Severin  şi 
administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

7.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Parohiei Ortodoxe Marginea 
– Lend a unei părţi din imobilul (teren) situat în Reşiţa, Str.Sodol nr.14 din domeniul privat 
al judeţului Caraş-Severin, în vederea construirii unei case parohiale.

8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  solicitării  transmiterii  în  administrarea 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin a unui imobil, care face obiectul cererii de trecere în 
proprietatea publică a statului. 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.130/2007 
privind transmiterea unor imobile – teren şi clădiri – aflate în domeniul public al judeţului 
Caraş-Severin  şi  administrarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în  administrarea 
Consiliului Local Caransebeş. 

10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  privind  reabilitarea, 
modernizarea şi/sau asfaltarea drumurilor de interes judeţean şi de interes local, aprobat 
prin  HG nr.577/1997,  republicată  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  în  judeţul 
Caraş-Severin, pe anul 2011. 

11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  funcţionare  a 
comandamentului de prevenire şi intervenţie pentru combaterea poleiului şi înzăpezirii pe 
drumurile publice şi comunale ale judeţului Caraş-Severin.

12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  statelor  de  funcţii  ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.90/08.04.2011  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale 
Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu 
modificările ulterioare. 

14.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea organigramei  şi  a  statului  de funcţii  ale 
Muzeului Banatului Montan Reşiţa.

15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.192/2011 
privind  aprobarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii  ale  Bibliotecii  Judeţene  „Paul 
Iorgovici” Reşiţa.

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor publice din 
cadrul  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  al  Direcţiei 
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Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă 
a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi  Privat  a  Judeţului  Caraş-Severin  şi  al  Camerei  Agricole  a  Judeţului  Caraş-Severin, 
pentru anul 2012.

17.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  unui  mandat  special  reprezentanţilor 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC Fabrica de 
Produse Lactate S.A. Oraviţa. 

18.Proiect de hotărâre privind reglementarea activităţii de transport public judeţean 
de persoane în judeţul Caraş-Severin.

19.Proiect  de hotărâre  privind atribuirea unor licenţe de traseu pentru servicii  de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin. 

20.Proiect  de  hotărâre  privind  atribuirea  licenţei  de  traseu  judeţean  cod  012 
Dognecea - Reşiţa din Programul de transport judeţean de persoane prin curse regulate 
2008-2013 din judeţul Caraş-Severin.

21.Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţei de traseu judeţean cod 016 Padina 
Matei- Moldova Nouă – Reşiţa din Programul de transport judeţean de persoane prin curse 
regulate 2008-2013 din judeţul Caraş-Severin.

22.Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţei de traseu judeţean cod 064 Pojejena 
– Socol – Reşiţa din Programul de transport judeţean de persoane prin curse regulate 2008-
2013 din judeţul Caraş-Severin.

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Constitutiv şi  Statutul „Clubului 
Sportiv Montan Caraş-Severin” cu rang de asociaţie.

24.Informare  privind  nivelul  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a 
comunităţii pe trimestrul III/2011.

25.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, dl. Octavian Deaconu – consilier al preşedintelui, la evenimentul „ILINDENSKI 
DENOVI”  organizat de Primăria oraşului Bitola, Republica Macedonia, în perioada 28.07-
03.08.2011.

26.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, dl.  Octavian Deaconu – consilier  al  preşedintelui,  la  evenimentul  organizat  de 
Comunitatea Locală Alibunar, Republica Serbia, în perioada 13-15 august 2011.

27.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, dl.  Octavian Deaconu – consilier  al  preşedintelui,  la  evenimentul  organizat  de 
Municipalitatea Zrenjanin, Republica Serbia, în perioada 26-29 august 2011.

28.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  la  Festivalul  de  Folclor  al  Românilor  din  Voivodina,  ce  a  avut  loc  la  Coştei, 
Republica Serbia, în perioada 04 – 05.2011.

29. Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  în cadrul unei vizite de lucru la Municipalitatea Vrset,  ce a avut loc la Vrset, 
Republica Serbia, în perioada 16 – 17.09.2011.
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30.Informare cu privire la participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la reuniunea de lucru ce a avut loc la Szeged, Ungaria, în data de 21 septembrie 
2011.

31.Informare  privind  deplasarea  la  Vrsac,  în  Republica  Serbia,  în  data  de  6 
octombrie 2011.

32.Informare privind situaţia copilului Tot Vasile – Andrei.
33.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Doamnă consilier, domnilor consilieri, vă 

propun să începem şedinţa ordinară din luna octombrie şi  la ordinea de zi să adăugăm 
„Proiect  de hotărâre privind aprobarea Studiului  de fezabilitate,  a indicatorilor  tehnico-
economici  şi  a  contribuţiei  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin la  finanţarea  proiectului 
„Sistem integrat de management al deşeurilor în judeţul Caraş-Severin” finanţat în cadrul 
Programului Operaţional Sectorial – Mediu”. Este acel proiect de circa 50 de milioane de 
euro, pe care sperăm să-l scoatem la licitaţie în vreo două săptămâni. Dacă sunteţi de acord 
cu această completare? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc. Îi spun domnului director al 
spitalului „La mulţi ani”, pentru că îl cheamă Dumitru!

Domnul invitat Vlădulescu Dumitru: Şi pe mine mă cheamă Dumitru.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu această fericită ocazie, îi spun „La mulţi 

ani”  artistului  în  viaţă  şi  contemporan  cu  noi,  domnului  Dumitru  Nicolae  Vlădulescu, 
cunoscut mai mult ca Nicolae Vlădulescu, datorită revoluţiei. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Ne permiteţi şi nouă să ne alăturăm urărilor 
dumneavoastră, celor din USL?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mulţumesc. 
Cine este „pentru” completarea ordinii de zi? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în 

unanimitate.
În continuare avem procesul-verbal,  pe care  domnul  secretar  Imbrescu îl  supune 

votului dumneavoastră.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Procesul-verbal din data de 15.09.2011 

este în mapă, dacă aveţi amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru” aprobare? Împotrivă? 
Abţineri? Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului 

Caraş-Severin” doamnei Gertruda Ringeisen. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Doamna profesoară Gertruda Ringeisen a 

fost din 1956 până în 1968, profesor la Grupul Şcolar UCM, iar din 1968 a fost director 
adjunct la liceul industrial,  primul liceu industrial al  Reşiţei.  A fost  unul din profesorii 
eminenţi de matematică pe care Reşiţa i-a avut şi conducătoare a acestei instituţii, un liceu 
din care s-au desprins ulterior toate celelalte licee din Caraş-Severin. Doamna Ringeisen 
împlineşte 80 de ani. Eu vă supun votul pentru această calitate de „Cetăţean de Onoare” şi  
în urma unui demers pe care foarte mulţi reprezentanţi ai promoţiilor de elevi de la liceul 
industrial l-au avut către Consiliul Judeţean. Dar şi datorită faptului, că inclusiv memoria 

4



mea de elev al  Reşiţei,  o consacră pe doamna Ringeisen ca pe unul din cei  mai  buni 
profesori de matematică pe care i-a avut judeţul Caraş-Severin. Cred că din acest punct de 
vedere,  generic  vorbind,  Consiliul  Judeţean  trebuie  să-şi  facă  datoria  şi  să  remarce 
asemenea activităţi de-o viaţă de o calitate deosebită şi hai să spunem, de consecvenţă şi 
competenţă pe măsură. Chiar dacă o asemenea activitate poate nu vizează spectaculosul cu 
orice preţ. Este însă rezultatul unei, repet, activităţi de o viaţă cu promoţii de 76% - 98% 
promovabilitate, pe vremea când examenul la Politehnică era un examen foarte serios şi 
scris şi oral. Cred că liceul industrial nu a mai prins şi examen oral. Primele promoţii ale 
liceului industrial n-au mai prins şi examen oral la Politehnică. În 1973 nu mai era decât 
scris, la Politehnică. Dacă aveţi aici comentarii?

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Eu, dacă îmi permiteţi. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te rog.
Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Am cunoscut-o şi o cunosc pe doamna 

profesoară  Ringeisen şi  mai  mult  decât  atât,  familia.  Aş dori  în  completarea  expunerii 
acesteia de motive, să precizez că provine dintr-o familie care a reprezentant foarte mult 
pentru judeţul Caraş-Severin, dovadă şi donaţiile pe care le-a făcut Muzeului Banatului 
Montan, colecţiile. Cred că ar trebui completat acolo şi ar putea colegii de la muzeu să ne 
ajute.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Iar  doamna  Ringeisen  este  născută  în 
Reşiţa.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: În Reşiţa. Este reşiţeancă. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Corect. Carmen poate ne ajuţi?
Doamna invitat  Albert Carmen:  Pe vremea aceea era domnul consilier Zaberca, 

director interimar.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Deci eu trebuie să ajut. Bine, o să vin.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Câtă  solicitudine  şi  deschidere!  Îţi 

mulţumesc.  Bine, vom completa cu ocazia decernării acestui titlu. Dacă dumneavoastră 
veţi vota, vom adăuga şi aceste date. Dacă aveţi alte observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  judeţului  Caraş-

Severin, pe anul 2011.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Este vorba de o rectificare în principal cu 

10 miliarde de lei, care vin pe Hotărârea nr.577. Conform hotărârii de Guvern, alocăm 5 
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miliarde pentru drumul spre Oraviţa, drumul Reşiţa - Grădinari şi 5 miliarde pe drumul 
Caransebeş - Muntele Mic, ocazie cu care vom termina inclusiv porţiunea aceea pe care 
n-am lucrat datorită faptului că o firmă, nu mai ştiu exact cum se numeşte, construia acolo 
două microhidrocentrale  şi  nu puteam să intervenim. Au terminat  între timp cele două 
microhidrocentrale şi vom rezolva şi acea porţiune. Asta este în principal raţiunea pentru 
care modificăm din nou bugetul. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.8/29.01.2011,  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe 
anul 2011, modificată şi completată. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  consecinţa  hotărârii  anterioare. 
Modificăm  şi  o  serie  de  file  de  buget  ale  instituţiilor  subordonate.  Dacă  aici  aveţi 
observaţii? 

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Domnule  preşedinte,  eu  sunt  de  acord  cu 
proiectul, dar vreau să supun atenţiei departamentului juridic, să fim asiguraţi că modul în 
care sunt coordonate la achiziţii, să nu intrăm sub incidenţa OUG nr.34, la achiziţia de 
mobilier. Dacă nu intrăm sub incidenţa asta, atunci nu este nici o problemă. Dacă nu, să-i 
dea un alt titlu. 

Doamna invitat Gina Pavel: Nu intrăm. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu.

6



Doamna invitat  Gina Pavel: Mobilierul cumpărat pentru o instituţie nou înfiinţată 
este excepţie. Este Căminul pentru persoane vârstnice „Sf. Constantin şi Elena”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Care nu face obiectul ordonanţei de Guvern 
respective. Este instituţie nouă. Haralambie. 

Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  Domnule  preşedinte,  am  o  singură 
rugăminte, nu ştiu dacă aici se  încadrează. Dat fiind faptul că am fost la Căminul pentru 
Persoane Vârstnice Reşiţa, am stat de vorbă cu domnul director Fiştea şi ei niciodată nu au 
cerut  nimic.  Au fost  oameni  cumsecade,  dar  de data  aceasta  nu mai  are  nici  el  atâtea 
posibilităţi. Dacă este posibil şi este aici şi d-şoara Gina, dacă nu acum, poate când primiţi  
banii pentru anul viitor, să mai punem ceva şi la ei acolo. Acum m-a rugat el. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cheltuieli de capital? Ce cheltuieli vrea?
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Nu ştiu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Dacă vine rectificarea aceea, ţine cont 

şi întreabă-l pe Fiştea unde vrea nişte bani în plus. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. 
*

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

judeţului Caraş-Severin şi  al  contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 
publice  şi  activităţilor  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  la  data  de 
30.09.2011.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este rezultatul noii  legislaţii.  Trimestrial 
supunem la vot contul de execuţie al bugetului. E o prevedere legislativă din martie, dacă 
nu mă înşel, anul acesta. Trimestrial va trebui să facem această operaţiune. E o chestie de 
procedură. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului judeţului 

Caraş-Severin din credite interne, la data de 30.09.2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de aprobarea contului de execuţie 

pentru  toate  celelalte  instituţii  aflate  în  subordinea  Consiliului  Judeţean,  tot  procedură 
conform legislaţiei  din primăvara aceasta.  Este o aliniere la legislaţia  europeană,  ei  au 
această permanentă, hai să spunem, verificare. Dacă aici sunt observaţii?  Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind trecerea unei părţi din imobilul (teren) situat în Reşiţa, 

Str.  Sodol,  nr.14,  din  domeniul  public  al  judeţului  Caraş-Severin  şi  administrarea 
Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  în  domeniul  privat  al  judeţului  Caraş-Severin  şi 
administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  vorba  de  350  mp,  pe  care  practic  îi 
trecem în administrarea parohiei de la căminul de bătrâni, evocat mai înainte de domnul 
Haralambie Cotarcea, ca să-şi facă casă parohială acolo, părintele. Asta e procedura legală. 
E o treabă creştinească. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Parohiei Ortodoxe Marginea 

– Lend a unei părţi din imobilul (teren) situat în Reşiţa, Str.Sodol nr.14 din domeniul privat 
al judeţului Caraş-Severin, în vederea construirii unei case parohiale.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acum votăm proiectul de hotărâre privind 
darea în folosinţă gratuită parohiei ortodoxe  despre care am vorbit, a terenului de 350 mp, 
după ce l-am scos din patrimoniul public. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Am o observaţie, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te rog. 
Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: La hotărâre, vă rog să se ţină cont că e 

specificată  data de 27 octombrie,  ori,  noi  astăzi  suntem în 26 şi  într-adevăr prin votul 
nostru facem un act profund creştinesc.

Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Domnule  preşedinte,  ca  să  nu  mai 
intervenim, să permită consiliu, unde avem data de 27, să trecem 26, pentru că materialele 
au fost făcute înainte şi au fost trase la xerox. La acest proiect la art.2  alin. 1 şi  2 să 
ştergem cuvântul „asupra construcţiei” şi să rămână numai „superficie”. A sesizat foarte 
bine  domnul  consilier,  că  este  un  pleonasm.  Superficie  înseamnă  drept  de  proprietate 
asupra construcţiei.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Iniţial am intenţionat ca pe 27 să avem 
această şedinţă, actele au fost făcute ca atare. Luaţi act şi modificaţi, Darian.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Era ziua regelui.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  În  27  nu mai  era  ziua  regelui.  Deci  cu 

aceste observaţii şi eliminăm sintagma legată de construcţie.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  solicitării  transmiterii  în  administrarea 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin a unui imobil, care face obiectul cererii de trecere în 
proprietatea publică a statului. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Votăm din nou să preluăm Casa de Cultură 
a Sindicatelor. În sfârşit, Ministerul Administraţiei şi Internelor şi cel de Finanţe, au ajuns 
la concluzia că trebuie să abordăm astfel  această preluare a Casei de Cultură şi  anume 
printr-o solicitare  susţinută  de o hotărâre de consiliu  a  noastră,  privind transmiterea  în 
administrare Consiliului Judeţean, a acestui imobil. Ca atare este singura variantă cu care 
putem să intervenim în acest sens. Dacă aici aveţi observaţii?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Şi cine e proprietarul?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Statul Român. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate. 
*

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.130/2007 

privind transmiterea unor imobile – teren şi clădiri – aflate în domeniul public al judeţului 
Caraş-Severin  şi  administrarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în  administrarea 
Consiliului Local Caransebeş. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E vorba de a lua act prin această hotărâre 
de  consiliu,  a  faptului  că  ştiţi  că  am  dat  în  concesiune  luna  trecută  cealaltă  parte  a 
aeroportului. Acum dăm în administrarea Consiliului Local Caransebeş, partea de aeroport 
care reprezintă aeroclubul. Asta este o consecinţă a hotărârii pe care am dat-o luna trecută.

Domnul secretar al  judeţului  Ion Imbrescu:  Atunci am preluat de acolo o parte. 
Acum pentru că în vechea hotărâre era tot denumirea de aeroclub, a rămas un hangar şi o 
clădire şi am concretizat exact cum a spus domnul preşedinte.
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Domnul consilier Cojocariu Ioan: A rămas un hangar şi o clădire.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Exact. Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  privind  reabilitarea, 

modernizarea şi/sau asfaltarea drumurilor de interes judeţean şi de interes local, aprobat 
prin  HG nr.577/1997,  republicată  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  în  judeţul 
Caraş-Severin, pe anul 2011. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de faptul că printr-o hotărâre, cele 
10 miliarde le dăm pentru drumul spre Muntele Mic şi pentru drumul spre Grădinari. Asta 
e procedura. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  funcţionare  a 

comandamentului de prevenire şi intervenţie pentru combaterea poleiului şi înzăpezirii pe 
drumurile publice şi comunale ale judeţului Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E o acţiune pe care o facem în fiecare an 
odată cu apropierea iernii, o procedură, hai să spunem, uzuală. Dacă aici aveţi observaţii? 
Nu sunt. 

11



Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  statelor  de  funcţii  ale 

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Ştiţi  că  a apărut  această  legislaţie nouă, 

legată de arhitectul-şef şi  de instituţia arhitectului-şef,  o serie de reglementări legate de 
activitatea  economică  şi  administrativă,  respectiv,  de  cea  juridică.  Atunci  practic, 
modificarea de esenţă a organigramei Consiliului Judeţean este apariţia direcţiei generale 
de urbanism, care este cea a arhitectului-şef, ridicarea la grad de direcţie generală a celei 
economice  şi  administrative  şi  la  grad  de  direcţie  generală,  a  celei  juridice,  conform 
reglementărilor în vigoare. Nu înseamnă posturi în plus, nu înseamnă mărirea numerică a 
schemei de funcţionare.  E vorba de alinierea la legislaţia care a apărut.  Dacă aici sunt 
observaţii? Nu sunt

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
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Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.90/08.04.2011  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale 
Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu 
modificările ulterioare. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aici  din  două  posturi  de  funcţionar 
public…Ce grad?

Domnul invitat Ciobanu Darian: Asistent.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci nu avem solicitări pentru aceste două 

funcţii. Cum se numesc?
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Asistent social.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Şi  atunci  le  transformăm  în  asistent 

debutant, ca să putem să angajăm. Şi avem o upgradare pentru 4 funcţii pentru cei care au 
terminat studiile superioare. Sunt contractuali. Deci pe de-o parte o diminuare a încadrării, 
ca să putem angaja pe funcţia de asistent debutant şi pe de altă parte, conform procedurilor 
o ridicare a unor poziţii, o upgradare. Este o chestiune uzuală. Dacă sunt observaţii? Nu 
sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea organigramei  şi  a  statului  de funcţii  ale 

Muzeului Banatului Montan Reşiţa.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Câte funcţii upgradăm? Două funcţii. Tot 

datorită faptului că îndeplinesc criterii de vechime şi de studii. Dacă sunt observaţii? Nu 
sunt. 
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.192/2011 

privind  aprobarea  organigramei  şi  statului  de  funcţii  ale  Bibliotecii  Judeţene  „Paul 
Iorgovici” Reşiţa.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici upgradăm 6 funcţii, dar pe criterii de 
studii de data asta. Au reuşit să absolve studii superioare.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor publice din 

cadrul  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  al  Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă 
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a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi  Privat  a  Judeţului  Caraş-Severin  şi  al  Camerei  Agricole  a  Judeţului  Caraş-Severin, 
pentru anul 2012.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba tot de o procedură uzuală. Trebuie 
să aprobăm în fiecare an acest plan de ocupare a funcţiilor publice şi o facem acum în luna 
octombrie. Birocraţie, asta e! Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  unui  mandat  special  reprezentanţilor 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC Fabrica de 
Produse Lactate S.A. Oraviţa. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că Guvernul a demarat această acţiune 
cu „Coşul de solidaritate”. Adică, pensionarilor care îndeplinesc anumite condiţii sau care 
sunt sub anumit nivel de pensie, li se vor oferi lunar cantităţi de făină, zahăr, orez, mălai. 

Domnul invitat Bîtea Constantin: Plătite.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sigur, plătite, cu un adaos comercial practic 

„0” sau mă rog, foarte mic. Atunci consiliile judeţe, fie înfiinţează un SRL care să facă 
treaba asta,  fie folosesc un SRL deja existent pentru gestionarea acestei  probleme. Am 
hotărât să o facem prin intermediul fabricii de lapte, ca să nu mai înfiinţăm încă un SRL, 
care are toate condiţiile. Acesta este motivul pentru care vă supun atenţiei această hotărâre. 
În Caraş-Severin sunt 76.700 de pensionari care îndeplinesc condiţiile pentru a primi acest 
ajutor. Adică 78% din pensionarii din Caraş-Severin. Va fi o activitate laborioasă, asta este 
clar,  dar  să  vedem  ce  prevederi  sunt.  Nu  au  fost  elaborate  încă  normele  care  să 
reglementeze această activitate. Trebuie să fie cadru general în baza căruia să facem asta. 
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Până una, alta, trebuie să localizăm la fabrica de lapte, gestionarul acestei activităţi. Dacă 
aici aveţi observaţii?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Trebuie să modificăm şi în actul constitutiv.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Asta îi mandatăm pe reprezentanţii noştri. 

Asta să facă, să completeze obiectul de activitate. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect de hotărâre privind reglementarea activităţii de transport public judeţean 

de persoane în judeţul Caraş-Severin.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Tot  anual  facem  asta.  S-a  modificat  şi 

legislaţia,  în sensul  că veţi  vedea pe parcursul  următoarelor  hotărâri  de consiliu,  că va 
trebui să aprobăm prin hotărâre de consiliu, traseele care până acum erau aprobate printr-
un referat. Asta este modificarea în esenţă. Modificăm regulamentul şi după aceea luăm act 
prin hotărârile de consiliu, a ceea ce până acum se reglementa prin comisia respectivă. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Acum, pe cale de consecinţă, e vorba la 

punctul 19, de cursele regulate speciale. Adică acele curse care transportă pe baza unei 
convenţii şi pe listă, muncitori. Convenţia este între o firmă şi firma de transport, firma 
unde sunt muncitorii şi firma de transport. Iar la punctele 20, 21, 22, e vorba de hotărâri 
care se referă la anumite trasee. Practic sunt cursele de transport cu bilet, cursele regulate, 
normale.

Domnul invitat Bîtea Cristian: Scoase la licitaţie în urma unor renunţări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi scoase la licitaţie în urma unor renunţări. 

Deci sunt două tipuri de transport, una pe listă, pe baza contractului între firma de transport 
şi firma angajatoare, a doua este transport normal cu bilet.

*
Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume:
19.Proiect  de hotărâre  privind atribuirea unor licenţe de traseu pentru servicii  de 

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aveţi şi o listă cu aceste curse. Ele există 

deja reglementate, numai că luăm acum în baza unui regulament, datorită noii legislaţii, 
act, prin hotărâre de consiliu. Observaţii?

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume:
20.Proiect  de  hotărâre  privind  atribuirea  licenţei  de  traseu  judeţean  cod  012 

Dognecea - Reşiţa din Programul de transport judeţean de persoane prin curse regulate 
2008-2013 din judeţul Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  vorba  de  cursa  regulată  Dognecea  – 
Reşiţa. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume:
21.Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţei de traseu judeţean cod 016 Padina 

Matei- Moldova Nouă – Reşiţa din Programul de transport judeţean de persoane prin curse 
regulate 2008-2013 din judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru pentru cursa Padina Matei-
Moldova Nouă – Reşiţa. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume:
22.Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţei de traseu judeţean cod 064 Pojejena 

– Socol – Reşiţa din Programul de transport judeţean de persoane prin curse regulate 2008-
2013 din judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  În fine, hotărârea pentru cursa Pojejena-
Socol –Reşiţa. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la proiectul de hotărâre introdus pe ordinea de zi în procedură de urgenţă.

18



Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să discutăm acum punctul inclus 
pe  ordinea  de  zi  prin  votul  dumneavoastră  şi  anume:  „Proiectul  de  hotărâre  privind 
aprobarea  Studiului  de  fezabilitate,  a  indicatorilor  tehnico-economici  şi  a  contribuţiei 
Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la  finanţarea  proiectului  „Sistem  integrat  de 
management  al  deşeurilor  în  judeţul  Caraş-Severin”  finanţat  în  cadrul  Programului 
Operaţional Sectorial – Mediu”. E vorba tot de o procedură. În condiţiile în care avem 
acest studiu de fezabilitate finalizat şi în condiţiile în care putem în circa două săptămâni 
să-l  scoatem  la  licitaţie  pe  SEAP,  e  nevoie  de  această  ultimă  hotărâre  a  Consiliului 
Judeţean prin care aprobăm studiul de fezabilitate. E aprobat la minister, discutat, în faza în 
care este plecat la Bruxelles. Birocraţie, asta e! Dar astea sunt rigorile pe care Uniunea 
Europeană le pretinde. Dacă aici sunt observaţii?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Noi suntem printre cei 13 despre care făcea 
vorbire Borbely?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu, noi suntem într-o fază mult avansată. 
Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Domnule preşedinte, domnilor colegi, eu sunt 

reprezentantul  Consiliului  Judeţean,  în  Adunarea  Generală  a  Intercom  Deşeuri,  care 
promovează această investiţie. Vreau să vă informez că această asociaţie nu funcţionează 
aşa cum ar trebui să funcţioneze. Primul inconvenient este că toate primăriile care s-au 
asociat, cu mici excepţii, nu şi-au plătit nici una cotizaţiile. Eu v-aş ruga pe dumneavoastră, 
colegii,  că  toţi  avem anumite  legături  cu  primăriile,  să  încercăm să  îi  determinăm să 
plătească cotizaţia. Suntem într-o situaţie foarte dificilă. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aşa  este.  De  o  săptămână,  practic  ne 
ocupăm la  nivelul  conducerii  Consiliului  Judeţean.  Avem această  listă  cu  datoriile.  E 
complicat.  Este uşor să  aduci  bani  în judeţ  din fonduri  europene,  dar  când e vorba să 
plăteşti o elementară cotizaţie acolo, sume foarte mici, toată lumea este brusc autonomă. 
Aşa e, cum spune domnul consilier, dar ne ocupăm. Oricum e o sumă de 50 de milioane de 
euro care rezolvă problema deşeurilor din Caraş-Severin, sumă importantă. Iar aplicaţia lui 
Liber, pentru 107 de milioane de euro, pentru extinderea reţelei de apă şi canalizare e deja 
la Bruxelles. Probabil că şi tu în câteva săptămâni o vei scoate la licitaţie.

Domnul consilier Liber Anatoli: Da, o să venim şi noi.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Cu aprobarea  studiului  de fezabilitate  a 

Master Planului, pentru apă. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
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*
Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume:
23.Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Constitutiv şi  Statutul „Clubului 

Sportiv Montan Caraş-Severin” cu rang de asociaţie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acum va trebui să dăm un vot secret. Ştiţi 

că  în  momentul  în  care  am preluat  echipa  de  handbal,  am transformat  acel  SRL care 
funcţiona, în Clubul Sportiv Handbal Caraş-Severin. Pentru a putea finanţa în continuare 
activităţi sportive, trebuie să înfiinţăm un alt SRL, o altă asociaţie, cum că, cel puţin două 
primării,  că  de fapt  avem 4.  Vă propun ca în Adunarea Generală a Asociaţilor  să fim 
reprezentanţi de domnul director Cristian Bîtea, iar în Colegiul Director, de domnul jurist 
Mihai Crista. Acesta este votul pe care trebuie să-l dăm. Dacă aveţi alte propuneri? Nu 
sunt. Dacă nu aveţi, domnul Ghiorghioni, în mod tradiţional va conduce acest vot secret.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumesc, domnule preşedinte.
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Punctul 23:
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Articolul 1 cine este „pentru”? Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Se desemnează domnul Cristian Bîtea în calitate de 

reprezentant la judeţului în Adunarea Generală a Asociaţilor, care a obţinut 28 de voturi 
„pentru”  şi  1  vot  „împotrivă”.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Se desemnează domnul Mihai Crista, în calitate de 
reprezentant al judeţului Caraş-Severin în Consiliul Director, care a abţinut 27 de voturi 
„pentru” şi 2 voturi „împotrivă”. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 
aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la punctele 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32 ale ordinii de zi: 
24.Informare  privind  nivelul  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a 

comunităţii pe trimestrul III/2011.
25.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin, dl. Octavian Deaconu – consilier al preşedintelui, la evenimentul „ILINDENSKI 
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DENOVI”  organizat de Primăria oraşului Bitola, Republica Macedonia, în perioada 28.07-
03.08.2011.

26.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, dl.  Octavian Deaconu – consilier  al  preşedintelui,  la  evenimentul  organizat  de 
Comunitatea Locală Alibunar, Republica Serbia, în perioada 13-15 august 2011.

27.Informare  privind  participarea  unui  delegat  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, dl.  Octavian Deaconu – consilier  al  preşedintelui,  la  evenimentul  organizat  de 
Municipalitatea Zrenjanin, Republica Serbia, în perioada 26-29 august 2011.

28.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  la  Festivalul  de  Folclor  al  Românilor  din  Voivodina,  ce  a  avut  loc  la  Coştei, 
Republica Serbia, în perioada 04 – 05.2011.

29. Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  în cadrul unei vizite de lucru la Municipalitatea Vrset,  ce a avut loc la Vrset, 
Republica Serbia, în perioada 16 – 17.09.2011.

30.Informare cu privire la participarea unui delegat al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la reuniunea de lucru ce a avut loc la Szeged, Ungaria, în data de 21 septembrie 
2011.

31.Informare  privind  deplasarea  la  Vrsac,  în  Republica  Serbia,  în  data  de  6 
octombrie 2011.

32.Informare privind situaţia copilului Tot Vasile – Andrei.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă la informări aveţi observaţii? Nu sunt.

*
Se trece la punctul 33 al ordinii de zi:
33.Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi întrebări, interpelări? Nu sunt. 

Şedinţa  din  noiembrie  o vom ţine spre  finalul  lunii,  probabil,  în  funcţie  de o posibilă 
rectificare de buget, sperăm şi tot aşteptăm. Vă anunţăm din timp.

Doamnă consilier, domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru participare. 
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                    SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                             Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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